
Protokół z  

 Sesja Rady Gminy Leoncin nr XIII/19 

 
Przewodniczący Arkadiusz Stanisław Kiełbasiński otworzył obrady i przywitał zebranych. 

Zweryfikowano kworum. Szczegóły zawarte zostały na poniższej liście obecności: 
 

Lp. Imię i nazwisko Obecny Historia weryfikacji kworum 

1 Ewa Gruszka TAK  25.09.2019 12:05 Obecny 

 25.09.2019 13:01 Obecny 

 25.09.2019 13:26 Obecny 

2 Bogdan Jaczyński TAK  25.09.2019 12:05 Obecny 

 25.09.2019 13:01 Obecny 

 25.09.2019 13:26 Obecny 

3 Dorota Stępniewska TAK  25.09.2019 12:05 Obecny 

 25.09.2019 13:01 Obecny 

 25.09.2019 13:26 Obecny 

4 Antoni Gruszka TAK  25.09.2019 12:05 Obecny 

 25.09.2019 13:01 Obecny 

 25.09.2019 13:26 Obecny 

5 Arkadiusz Kiełbasiński TAK  25.09.2019 12:05 Obecny 

 25.09.2019 13:01 Obecny 

 25.09.2019 13:26 Obecny 

6 Bogdan Mosakowski TAK  25.09.2019 12:05 Obecny 

 25.09.2019 13:01 Obecny 

 25.09.2019 13:26 Obecny 

7 Marek Rzeźnik TAK  25.09.2019 12:05 Obecny 

 25.09.2019 13:01 Obecny 

 25.09.2019 13:26 Obecny 

8 Marek Dominiak TAK  25.09.2019 12:05 Obecny 

 25.09.2019 13:01 Obecny 

 25.09.2019 13:26 Obecny 



9 Andrzej Kalisz TAK  25.09.2019 12:05 Obecny 

 25.09.2019 13:01 Obecny 

 25.09.2019 13:26 Obecny 

10 Małgorzata Pelczarska TAK  25.09.2019 12:05 Obecny 

 25.09.2019 13:01 Obecny 

 25.09.2019 13:26 Nieobecny 

11 Wiesława Roszczyk TAK  25.09.2019 12:05 Obecny 

 25.09.2019 13:01 Obecny 

 25.09.2019 13:26 Obecny 

12 Arkadiusz Komuda TAK  25.09.2019 12:05 Obecny 

 25.09.2019 13:01 Obecny 

 25.09.2019 13:26 Obecny 

13 Grzegorz Flejszman TAK  25.09.2019 12:05 Obecny 

 25.09.2019 13:01 Obecny 

 25.09.2019 13:26 Obecny 

14 Iwona Zagórska TAK  25.09.2019 12:05 Obecny 

 25.09.2019 13:01 Obecny 

 25.09.2019 13:26 Obecny 

15 Edyta Bartkowska TAK  25.09.2019 12:05 Obecny 

 25.09.2019 13:01 Obecny 

 25.09.2019 13:26 Obecny 

 

Planowany porządek posiedzenia 

Planowany porządek obrad przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Przyjęcie porządku dziennego obrad. 
3. Przyjęcie protokołów z IX -zwyczajnej i X, XI i  XII- nadzwyczajnej sesji  Rady Gminy.  
4. Informacja z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym. 
5. Informacja o przebiegu wykonania budżetu Gminy Leoncin za I półrocze 2019r., informacji                                 
o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej oraz informacji o przebiegu wykonania planu 
finansowego samorządowej instytucji kultury za I półrocze 2019 r. 

6. Opinia Komisji stałych do uchwał przedkładanych do uchwalenia. 
7. Uchwała w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Leoncin na 2019 rok 
8. Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Leoncin na lata 2019-2029.  



9. Uchwałą w sprawie zapewnienia wspólnej obsługi jednostek organizacyjnych Gminy Leoncin 
zaliczanych do sektora finansów publicznych. 
10. Uchwała w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego  
miejscowości Gać Gmina Leoncin  
11. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla nieruchomości położonych w miejscowości Nowa Mała Wieś, gmina Leoncin 
12. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego miejscowości Nowy Wilków, gmina Leoncin 
13. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości położonych w obrębie Leoncin. 
14. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie nieruchomości w obrębie Leoncin. 
15. Uchwała w sprawie określenia wzoru wniosku o wypłatę dodatku energetycznego. 
16. Informacja Radnej Powiatu o działaniach podejmowanych przez Radę Powiatu. 
Nieobecna Pani  Radna Elżbieta Kapałka 
17. Interpelacje i zapytania. 
18. Wolne głosy i wnioski.  
19. Sprawy organizacyjne i bieżące. 
20. Zakończenie obrad.  

Przebieg spotkania 

 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Przyjęcie porządku dziennego obrad 
Głosowanie w sprawie: Przyjęcie porządku dziennego obrad. 

Typ głosowania:  Data głosowania: 25.09.2019 12:11 

Informacja o kworum: 50% Miejsce: Świetlica wiejska Leoncin 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 15 

Zagłosowało: 15 Przeciw: 0 

Nieobecni: 0 Wstrzymało się: 0 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Ewa Gruszka Za 25.09.2019 12:11 

2 Bogdan Jaczyński Za 25.09.2019 12:11 

3 Dorota Stępniewska Za 25.09.2019 12:11 

4 Antoni Gruszka Za 25.09.2019 12:11 

5 Arkadiusz Kiełbasiński Za 25.09.2019 12:11 

6 Bogdan Mosakowski Za 25.09.2019 12:11 

7 Marek Rzeźnik Za 25.09.2019 12:11 

8 Marek Dominiak Za 25.09.2019 12:11 

9 Andrzej Kalisz Za 25.09.2019 12:11 



10 Małgorzata Pelczarska Za 25.09.2019 12:11 

11 Wiesława Roszczyk Za 25.09.2019 12:11 

12 Arkadiusz Komuda Za 25.09.2019 12:11 

13 Grzegorz Flejszman Za 25.09.2019 12:11 

14 Iwona Zagórska Za 25.09.2019 12:11 

15 Edyta Bartkowska Za 25.09.2019 12:11 

 
3. Przyjęcie protokołów z IX -zwyczajnej i X, XI i  XII- nadzwyczajnej sesji  Rady Gminy.  
Głosowanie w sprawie: Przyjęcie protokołów z IX -zwyczajnej i X, XI i  XII- 
nadzwyczajnej sesji  Rady Gminy.  

Typ głosowania:  Data głosowania: 25.09.2019 12:11 

Informacja o kworum: 50% Miejsce: Świetlica wiejska Leoncin 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 15 

Zagłosowało: 15 Przeciw: 0 

Nieobecni: 0 Wstrzymało się: 0 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Ewa Gruszka Za 25.09.2019 12:11 

2 Bogdan Jaczyński Za 25.09.2019 12:12 

3 Dorota Stępniewska Za 25.09.2019 12:11 

4 Antoni Gruszka Za 25.09.2019 12:11 

5 Arkadiusz Kiełbasiński Za 25.09.2019 12:11 

6 Bogdan Mosakowski Za 25.09.2019 12:12 

7 Marek Rzeźnik Za 25.09.2019 12:11 

8 Marek Dominiak Za 25.09.2019 12:11 

9 Andrzej Kalisz Za 25.09.2019 12:11 

10 Małgorzata Pelczarska Za 25.09.2019 12:11 

11 Wiesława Roszczyk Za 25.09.2019 12:11 

12 Arkadiusz Komuda Za 25.09.2019 12:11 

13 Grzegorz Flejszman Za 25.09.2019 12:11 

14 Iwona Zagórska Za 25.09.2019 12:11 



15 Edyta Bartkowska Za 25.09.2019 12:11 

 
4. Informacja z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym. 
Referuje: Wójt Pan Adam Mirosław Krawczak: 

Wójt Pan Adam Mirosław Krawczak- Przedstawił najważniejsze informację dotyczące 
gminy w czasie między sesyjnym. Zaznaczył, że kontynuujemy projekt e-urząd. Między 
sesjami pracowaliśmy nad planami przestrzennego zagospodarowania tutaj macie Państwo tu 
część przedstawioną.  Odbyły się już wszystkie zebrania sołeckie związku z funduszem 
sołeckim na 2020 rok. We wrześniu odbywały się uroczystości patriotyczne 8 września                
w Rybitwie i 14 września w Górkach. W Górkach jesteśmy współorganizatorami                                   
i organizatorzy zaprosili ministra Pana Błaszczaka. W ostatnim okresie było dużo wiele umów 
podpisanych o dofinansowanie niektóre z nich to między innymi budowa infrastruktury 
turystyczno-rekreacyjnej Nowe Grochale, odbiór azbestu z konkursu, umowy w sprawie OSP. 
Będziemy wymieniać drzwi zewnętrzne i  zakup sprzętu dla strażaków  tych wpisanych w 
krajowym systemie. Poinformował, że mamy dopięte już wszystko jeśli chodzi o Miazy czyli 
dot. sołectw z roku bieżącego z tego jedną rzecz już mamy zakończoną czyli budowa 
ogrodzenia wokół OSP natomiast pozostałe do 15 października. Dziś mieliśmy  jechać na 
podpisanie umów dotyczących porozumienia z Wojewódzkim Funduszem Ochrony 
Środowiska na współuczestnictwo w programie czyste powietrze. Polega to na tym, że my 
będziemy jednostką pośredniczącą, jednostką pierwszego etapu przy przyjmowaniu wniosków 
programu czyste powietrze. Po podpisaniu tych umów będziemy musieli wysłać jednego 
pracownika na szkolenie który się będzie tym zajmował i mam nadzieję że to pomoże i łatwiej 
będzie naszym mieszkańcom  uczestniczyć w tym zadaniu. Skończyliśmy remonty dróg jeśli 
chodzi o te większe sprawy czyli remonty dróg gminnych asfaltowych cały czas będziemy 
gruzować pozostałe drogi. Zakończyliśmy już definitywnie projekt budowy kanalizacji. 
Jesteśmy już po rozliczeniu dlatego też to w dzisiejszym budżecie się odbija, ponieważ musimy 
zmienić obszary aglomeracji tam zapewnione pieniądze do przeprowadzenia tego zadania.  
Skończyło się jakby dofinansowanie poprzez aglomeracje powyżej 10 000 LM w związku z 
tym ujednolicić urzeczywistnić w stan faktyczny jaki mamy możemy to robić w tym momencie 
tylko jeżeli nie uczestniczymy w projektach na dofinansowanie czyli tych poisiowskich 
projektach bo w innym przypadku nie możemy zmieniać ani granic ani wielkości aglomeracji 

Polska Spółka Gazownictwa  ogłosiła projekt w formie projektu i buduj gazociągu na 
terenie naszej gminy ten przetarg nie został rozstrzygnięty nikt nie przystąpił do niego. Firma 
wystąpiła do nas o wskazanie lokalizacji dla dużej stacji rozprężania gazów. Wyjaśnił, że 
odnośnie szkoły w Górkach dyrektor jest powołany zgodnie z prawem. Podkreślił że informacja 
kto zostanie dyrektorem w Górkach była trzymana do ostatniej chwili żeby uchronić osobę, 
która się zgodziła być tym dyrektorem na takie wydarzenie jakie się zdarzyły po pierwszym 
września. Mamy opinie prawne z kancelarii i osoby które się powołują na artykuł 63 to jest nie 
do zastosowania, ponieważ on ma zastosowanie kiedy jest konkurs nierozstrzygnięty. Tutaj nie 
było konkursu. W sierpniu  zakończyła się sprawa w sądzie. Dziękuję 

Przewodniczący Pan Arkadiusz Kiełbasiński zapytał o oczyszczalnie, ponieważ jest to 
bardzo w ostatnim czasie nagłośnione. Proszę o wyjaśnienie. 

Pan Wójt wyjaśnił, że jeśli ktoś szuka czegoś to będzie chciał znaleźć. Natomiast moje 
zdanie jest takie wszystkie kontrole WIOŚ u służb odpowiedzialnych za to, to monitorują. Jak 
widać na tym filmiku leci czysta woda tylko ta piana jest od napowietrzania. Zgadzam się 
oczywiście z tym że jak każda oczyszczalnia czasami coś śmierdzi ale nie świadczy to o tym 
że spuszczamy ścieki do Wisły. 



 Radna Pani Dorota Stępniewska zapytała czy mogłyby wisieć jakieś rozkłady jazdy 
dotyczące tych kursu do Nowego Dworu. Bo do tej pory co sprawdzałam to kurs jazdy sobie     
i autobus sobie przyjeżdżają  nie w tych godzinach co jest napisane. 

Radna Pani Małgorzata Pelczarska zaproponowała, żeby grafik autobusów jak kursują 
zawiesić na stronie gminy/ 

Wójt Pan Adam Mirosław Krawczak wyjaśnił, że tego nowego rozkładu nie chcemy 
wieszać, ponieważ jeszcze nie wiemy czy wszystko będzie tak jak jest zapisane i jeśli tylko 
dostaniemy zgodę to go umieścimy. 

Radna Pani Małgorzata Pelczarska   do pytała o projekt czyste powietrze. Jakie korzyści 
dla mieszkańców  będą wynikały z tego projektu i jaką pomoc mogą uzyskać mieszkańcy myślę 
tu o wymianie pieców i o innych korzyściach. 

Pan Wójt wyjaśnił, że to nasze porozumienie ma dotyczyć jednej rzeczy że to my 
będziemy przyjmującymi te wnioski i na wstępie będziemy je weryfikować. My będziemy 
instytucją pośredniczącą jak to się nazywa w nomenklaturze obiegu wniosków. 

Radna Pani Małgorzata Pelczarska dopytała ale o co te wnioski będziemy mogli 
składać?  

Pan Wójt wyjaśnił, że to co jest w programie  czystym powietrzu. 
Radna Pani Małgorzata Pelczarska stwierdziła, że nie zagłębiała się w to czyste 

powietrze więc jakby Pan Wójt mógłby powiedzieć co to jest. 
Pan Wójt wyjaśnił że to jest termomodernizacja szeroko pojęta łącznie z wymiana 

stolarki okien i drzwi to są piece to są solary fotowoltaika wszystko co jest związane z OZE.  
Kwota dofinansowania przy czystym powietrzu jest zależna od dochodów na jednego 
mieszkańca.  

Radna Pani Małgorzata Pelczarska zapytała o eternity. 
Pan Wójt odpowiedział że nie. Eternity to jest jeszcze odrębna sprawa co do eternitu 

mamy zawarte je w dzisiejszym budżecie. Zaznaczył, że niektórzy się bulwersują, ponieważ 
wcześniej musieli dopłacać do odbioru eternitu teraz jest to odbiór za darmo. Podczas prac na 
temat eternitu złożyliśmy wniosek. Wniosek przeszedł a międzyczasie został ogłoszony 
konkurs gdzie dofinansowanie tego było 100% i dlatego to się tak wydarzyło, że niektórzy mają 
za darmo to nie jest żadna złośliwość i nie widział potrzeby rezygnowania z  uczestnictwa z 
tego konkursu i ta listę już jest zamknięta. Na tej liście znajdują się osoby, które się nie 
zmieściły do tego pierwszego wniosku z dofinansowaniem. 

Radny Pan Bogdan Jaczyński dopytał, że jeżeli chodzi o to czyste powietrze to 
rozumiem że to będzie wysokość  dofinansowania w zależności od wysokości dochodów 
członka rodziny nie mieszkańców naszej gminy. 

Pan Wójt wyjaśnienie, że  od członka rodziny zasady pozostały te same my tylko 
chcemy pomóc mieszkańcom i być pośrednikiem żeby nie musieli oni bezpośrednio wysyłać 
wniosków. Ja rozumiem to generuje jakieś koszty, ponieważ jeden pracownik nam wypada ale 
może to spowoduje że będzie większe zainteresowanie naszych mieszkańców. Ponieważ jest to 
kłopotliwe żeby jechać później na rozliczenie więc chcemy pomóc naszym mieszkańcom to 
zainteresowanie może się zwiększy to jest oczywiście bardzo różnie jak ja to analizuje komu 
się należy i kto z tego najwięcej zyska ale cóż takie są zasady. 

Radny Pan Bogdan Jaczyński podkreślił, że generalnie chodzi o to że my jako gmina 
zbieramy wnioski od mieszkańców żeby mogli bardziej korzystać z tego funduszu.   

Pan Wójt  podkreślił, że chcemy w ten sposób pomóc mieszkańcom. 
 
 

5. Informacja o przebiegu wykonania budżetu Gminy Leoncin za I półrocze 2019r., informacji 



o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej oraz informacji o przebiegu wykonania 
planu finansowego samorządowej instytucji kultury za I półrocze 2019 r. 
Referuje: Skarbnik Pani Maria Zalewska  

 
Skarbnik Pani Maria Zalewska poinformowała, że na komisjach poszczególnych było 
omawiane szczegółowo wykonania budżetu za pierwsze półrocze. Państwo otrzymali 
materiały. Wyjaśniła że budżet jest ogólnie wykonywany proporcjonalnie do upływu czasu 
ponad 50% wykonane są dochody i w 43% wykonane są wydatki wykonanie dochodów 
majątkowych jest niższe z uwagi na realizację projektów unijnych takie jak tutaj Pan Wójt 
wspominał e-urząd przesuwa się w czasie i związku z tym wykonanie dochodów majątkowych 
jest planowane na czwarty kwartał bieżącego roku i to samo w wydatkach majątkowych jeżeli 
projekt nie jest realizowany w tym czasie w takim procencie jaki był zaplanowany toteż 
przesuwają się i wydatki majątkowe. Budżet zamyka się nadwyżką bilansową ponad 3 miliony 
przy planowanej nadwyżce 416 tyś zł. Spłacamy ratę kredytu, które były zaplanowane na rok 
2019 tak jak to wynika z podpisanych umów. Spłaciliśmy w Credit Bank w całości 560 tyś zł 
tak że prawidłowo jest realizowany budżet za pierwsze półrocze. 
 
6.Opinia Komisji stałych do uchwał przedkładanych do uchwalenia. 
Przewodniczący Pan Arkadiusz Kiełbasiński  odczytał opinię komisji stałych.  
/Opinia w załączeniu/. 
Przerwa 10 minut  
 
7. Uchwała w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Leoncin na 2019 rok  
Referuje: Skarbnik Pani Maria Zalewska 

 
Skarbnik pani Maria Zalewska poinformowała, że uchwała się zmieniła w stosunku do tego co 
było umawiane na komisjach, ponieważ doszło jedno zadanie bieżące i to zadanie nazywa się 
zakup samochodu dostawczego 13,500 zł kosztem innych wydatków.                                                
Pan Wójt wyjaśnił, że wynikło to z tego że zgłosił się jeden z naszych mieszkańców że jest do 
kupienia samochód poza Leasingowy za 13 i 500 możemy go sprzedać. Pan Wójt 
poinformował, że na ogłoszeniach ten rok 2013 takich samochodów koszt to jest około 20500 
jest to Peugeot Partner 2013 rok 1,6 HDI typowo dostawczy 166 tysięcy przebiegu serwisowany 
chodził cały czas w jednej firmie w Łomiankach. 

 
Głosowanie w sprawie: Uchwała w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Leoncin 
na 2019 rok 

Typ głosowania:  Data głosowania: 25.09.2019 13:01 

Informacja o kworum: 50% Miejsce: Świetlica wiejska Leoncin 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15  Za: 15 

Zagłosowało: 15 Przeciw: 0 

Nieobecni: 15 Wstrzymało się: 0 



 
Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Ewa Gruszka Za 25.09.2019 13:01 

2 Bogdan Jaczyński Za 25.09.2019 13:01 

3 Dorota Stępniewska Za 25.09.2019 13:01 

4 Antoni Gruszka Za 25.09.2019 13:01 

5 Arkadiusz Kiełbasiński Za 25.09.2019 13:01 

6 Bogdan Mosakowski Za 25.09.2019 13:01 

7 Marek Rzeźnik Za 25.09.2019 13:01 

8 Marek Dominiak Za 25.09.2019 13:01 

9 Andrzej Kalisz Za 25.09.2019 13:01 

10 Małgorzata Pelczarska Za 25.09.2019 13:01 

11 Wiesława Roszczyk Za 25.09.2019 13:01 

12 Arkadiusz Komuda Za 25.09.2019 13:01 

13 Grzegorz Flejszman Za 25.09.2019 13:01 

14 Iwona Zagórska Za 25.09.2019 13:01 

15 Edyta Bartkowska Za 25.09.2019 13:01 

 
8. Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Leoncin na lata 
2019-2029.  
 
Głosowanie w sprawie: Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Leoncin na lata 2019-2029 

Typ głosowania:  Data głosowania: 25.09.2019 13:02 

Informacja o kworum: 50% Miejsce: Świetlica wiejska Leoncin 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 15 

Zagłosowało: 15 Przeciw: 0 

Nieobecni: 15 Wstrzymało się: -15 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Ewa Gruszka Za 25.09.2019 13:02 

2 Bogdan Jaczyński Za 25.09.2019 13:02 



3 Dorota Stępniewska Za 25.09.2019 13:02 

4 Antoni Gruszka Za 25.09.2019 13:02 

5 Arkadiusz Kiełbasiński Za 25.09.2019 13:02 

6 Bogdan Mosakowski Za 25.09.2019 13:02 

7 Marek Rzeźnik Za 25.09.2019 13:02 

8 Marek Dominiak Za 25.09.2019 13:02 

9 Andrzej Kalisz Za 25.09.2019 13:02 

10 Małgorzata Pelczarska Za 25.09.2019 13:02 

11 Wiesława Roszczyk Za 25.09.2019 13:02 

12 Arkadiusz Komuda Za 25.09.2019 13:02 

13 Grzegorz Flejszman Za 25.09.2019 13:02 

14 Iwona Zagórska Za 25.09.2019 13:02 

15 Edyta Bartkowska Za 25.09.2019 13:02 

 
9. Uchwałą w sprawie zapewnienia wspólnej obsługi jednostek organizacyjnych Gminy 
Leoncin zaliczanych do sektora finansów publicznych. 
 
Głosowanie w sprawie: Uchwałą w sprawie zapewnienia wspólnej obsługi jednostek 
organizacyjnych Gminy Leoncin zaliczanych do sektora finansów publicznych 

Typ głosowania:  Data głosowania: 25.09.2019 13:03 

Informacja o kworum: 50% Miejsce: Świetlica wiejska Leoncin 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 15 

Zagłosowało: 15 Przeciw: 0 

Nieobecni: 15 Wstrzymało się: -15 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Ewa Gruszka Za 25.09.2019 13:03 

2 Bogdan Jaczyński Za 25.09.2019 13:03 

3 Dorota Stępniewska Za 25.09.2019 13:03 

4 Antoni Gruszka Za 25.09.2019 13:03 

5 Arkadiusz Kiełbasiński Za 25.09.2019 13:03 

6 Bogdan Mosakowski Za 25.09.2019 13:03 



7 Marek Rzeźnik Za 25.09.2019 13:03 

8 Marek Dominiak Za 25.09.2019 13:03 

9 Andrzej Kalisz Za 25.09.2019 13:03 

10 Małgorzata Pelczarska Za 25.09.2019 13:03 

11 Wiesława Roszczyk Za 25.09.2019 13:03 

12 Arkadiusz Komuda Za 25.09.2019 13:03 

13 Grzegorz Flejszman Za 25.09.2019 13:03 

14 Iwona Zagórska Za 25.09.2019 13:03 

15 Edyta Bartkowska Za 25.09.2019 13:03 

 
10. Uchwała w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego  
miejscowości Gać Gmina Leoncin  

 
Pani projektantka przedstawiła plan miejscowy, który obejmuje obszar  obrębu Gać. 
Przeznaczenie na tym obszarze są zabudowa mieszkaniowa na terenie zielonym zgodnie ze 
studium które obowiązuje w gminie. Przedstawia na mapie główną drogę w miejscowości Gać 
przy niej są przeznaczenia zabudowy mieszkaniowej jednorodzinnej tutaj jest zabudowa rolna 
mamy drogę nowoprojektowaną która łączy się z miejscowością Stanisławów przy niej są 
przeznaczenia zabudowy mieszkaniowej jednorodzinnej i tereny rolne zgodnie z tym studium 
do planu zostały złożone w sumie cztery uwagi trzy zostały nie uwzględnione każdą uwagę nie 
uwzględnioną musi rada przegłosować takim samym kształcie przyjmuj jak gdyby jak wójt to 
rozpatrzył. Przedstawiła pierwszą uwagę czyli tutaj w rejonie południowej gdzie tylko 
częściowo jest zabudowa mieszkaniowa przewidziana pozostałe to są takie tereny rolnicze łąki 
zgodnie ze studium odległość 100 m od Kampinosu jest zakaz zabudowy zgodnie z 
wytycznymi. Uwaga dotyczyła żeby te wszystkie tereny całe te działki przeznaczyć na 
zabudowę mieszkaniową natomiast to jest niezgodne ze studium Gminy dlatego uwaga została 
rozpatrzona negatywnie nie uwzględniona. 

 
Głosowanie w sprawie: Uwaga nieuwzględniona. Przeznaczenie całych działek pod zabudowę 
mieszkaniową jednorodzinną 

Typ głosowania:  Data głosowania: 25.09.2019 13:06 

Informacja o kworum: 50% Miejsce: Świetlica wiejska Leoncin 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 12 

Zagłosowało: 15 Przeciw: 0 

Nieobecni: 15 Wstrzymało się: -12 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 



1 Ewa Gruszka Za 25.09.2019 13:07 

2 Bogdan Jaczyński Za 25.09.2019 13:07 

3 Dorota Stępniewska Wstrzymał się 25.09.2019 13:07 

4 Antoni Gruszka Za 25.09.2019 13:08 

5 Arkadiusz Kiełbasiński Za 25.09.2019 13:09 

6 Bogdan Mosakowski Wstrzymał się 25.09.2019 13:08 

7 Marek Rzeźnik Wstrzymał się 25.09.2019 13:07 

8 Marek Dominiak Za 25.09.2019 13:07 

9 Andrzej Kalisz Za 25.09.2019 13:07 

10 Małgorzata Pelczarska Za 25.09.2019 13:07 

11 Wiesława Roszczyk Za 25.09.2019 13:07 

12 Arkadiusz Komuda Za 25.09.2019 13:07 

13 Grzegorz Flejszman Za 25.09.2019 13:06 

14 Iwona Zagórska Za 25.09.2019 13:07 

15 Edyta Bartkowska Za 25.09.2019 13:07 

    

Przedstawiła kolejną uwagę która również dotyczyła przeznaczenia całych działek pod 
zabudowę mieszkaniową jednorodzinną. Większość jest już przeznaczona pozostałe nie 
możemy w taki sposób przeznaczać należy wykorzystać w pierw te tereny które są 
niezabudowane dlatego uwaga została odrzucona bo nie jest zgodna ze studium gminy. 

Głosowanie w sprawie: Uwaga nieuwzględniona. Przeznaczenie terenu działek w całości pod 
budownictwo mieszkaniowe jednorodzinne 

Typ głosowania:  Data głosowania: 25.09.2019 13:10 

Informacja o kworum: 50% Miejsce: Świetlica wiejska Leoncin 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 11 

Zagłosowało: 15 Przeciw: 0 

Nieobecni: 15 Wstrzymało się: -11 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Ewa Gruszka Za 25.09.2019 13:10 

2 Bogdan Jaczyński Za 25.09.2019 13:10 

3 Dorota Stępniewska Wstrzymał się 25.09.2019 13:10 



4 Antoni Gruszka Za 25.09.2019 13:10 

5 Arkadiusz Kiełbasiński Za 25.09.2019 13:10 

6 Bogdan Mosakowski Wstrzymał się 25.09.2019 13:10 

7 Marek Rzeźnik Wstrzymał się 25.09.2019 13:10 

8 Marek Dominiak Za 25.09.2019 13:10 

9 Andrzej Kalisz Za 25.09.2019 13:10 

10 Małgorzata Pelczarska Wstrzymał się 25.09.2019 13:10 

11 Wiesława Roszczyk Za 25.09.2019 13:10 

12 Arkadiusz Komuda Za 25.09.2019 13:10 

13 Grzegorz Flejszman Za 25.09.2019 13:10 

14 Iwona Zagórska Za 25.09.2019 13:10 

15 Edyta Bartkowska Za 25.09.2019 13:10 

 

Kolejna uwaga dotyczyła działki w tym rejonie też przeznaczenie całej działki pod zabudowę 
mieszkaniową ona częściowo została uwzględniona przy drodze gminnej, ponieważ mimo że 
na rysunku studium  nie ma tutaj zabudowy mieszkaniowej to w tekście studium jest zapis że 
dopuszcza się na terenach rolnych przy głównych drogach możliwość zmiany tego 
przeznaczenia czyli pod zabudowę mieszkaniową dlatego ona częściowo została uwzględniona 
natomiast nie uwzględniona jest w dalszej części tutaj w tym rejonie za rowem melioracyjnym. 
Przeznaczyć tego obszaru pod zabudowę mieszkaniową nie jest zgodne ze studium gminy 
uwzględniana przy pasie drogi publicznej w dalszej części jest nie uwzględnione. 

Głosowanie w sprawie: Uwaga nieuwzględniona częściowo. Przeznaczenie całej działki pod 
zabudowę mieszkaniową jednorodzinną lub części pod zabudowę mieszkaniową a pozostałą jako 
tereny rolnicze.  

Typ głosowania:  Data głosowania: 25.09.2019 13:12 

Informacja o kworum: 50% Miejsce: Świetlica wiejska Leoncin 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 13 

Zagłosowało: 15 Przeciw: 0 

Nieobecni: 15 Wstrzymało się: -13 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Ewa Gruszka Wstrzymał się 25.09.2019 13:12 

2 Bogdan Jaczyński Za 25.09.2019 13:12 

3 Dorota Stępniewska Wstrzymał się 25.09.2019 13:12 



4 Antoni Gruszka Za 25.09.2019 13:12 

5 Arkadiusz Kiełbasiński Za 25.09.2019 13:12 

6 Bogdan Mosakowski Za 25.09.2019 13:12 

7 Marek Rzeźnik Za 25.09.2019 13:12 

8 Marek Dominiak Za 25.09.2019 13:12 

9 Andrzej Kalisz Za 25.09.2019 13:12 

10 Małgorzata Pelczarska Za 25.09.2019 13:12 

11 Wiesława Roszczyk Za 25.09.2019 13:12 

12 Arkadiusz Komuda Za 25.09.2019 13:12 

13 Grzegorz Flejszman Za 25.09.2019 13:12 

14 Iwona Zagórska Za 25.09.2019 13:12 

15 Edyta Bartkowska Za 25.09.2019 13:12 

 
Głosowania:  
Głosowanie w sprawie: Uchwała w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego  miejscowości Gać Gmina Leoncin 

Typ głosowania:  Data głosowania: 25.09.2019 13:12 

Informacja o kworum: 50% Miejsce: Świetlica wiejska Leoncin 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 14 

Zagłosowało: 15 Przeciw: 0 

Nieobecni: 15 Wstrzymało się: -14 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Ewa Gruszka Za 25.09.2019 13:13 

2 Bogdan Jaczyński Za 25.09.2019 13:13 

3 Dorota Stępniewska Wstrzymał się 25.09.2019 13:13 

4 Antoni Gruszka Za 25.09.2019 13:13 

5 Arkadiusz Kiełbasiński Za 25.09.2019 13:13 

6 Bogdan Mosakowski Za 25.09.2019 13:13 

7 Marek Rzeźnik Za 25.09.2019 13:13 

8 Marek Dominiak Za 25.09.2019 13:13 

9 Andrzej Kalisz Za 25.09.2019 13:13 



10 Małgorzata Pelczarska Za 25.09.2019 13:13 

11 Wiesława Roszczyk Za 25.09.2019 13:13 

12 Arkadiusz Komuda Za 25.09.2019 13:13 

13 Grzegorz Flejszman Za 25.09.2019 13:13 

14 Iwona Zagórska Za 25.09.2019 13:12 

15 Edyta Bartkowska Za 25.09.2019 13:13 

 
11. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla nieruchomości położonych w miejscowości Nowa Mała Wieś, gmina 
Leoncin 

Głosowanie w sprawie: Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla nieruchomości położonych w miejscowości Nowa Mała 
Wieś, gmina Leoncin 

Typ głosowania:  Data głosowania: 25.09.2019 13:13 

Informacja o kworum: 50% Miejsce: Świetlica wiejska Leoncin 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 15 

Zagłosowało: 15 Przeciw: 0 

Nieobecni: 15 Wstrzymało się: -15 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Ewa Gruszka Za 25.09.2019 13:13 

2 Bogdan Jaczyński Za 25.09.2019 13:14 

3 Dorota Stępniewska Za 25.09.2019 13:13 

4 Antoni Gruszka Za 25.09.2019 13:13 

5 Arkadiusz Kiełbasiński Za 25.09.2019 13:13 

6 Bogdan Mosakowski Za 25.09.2019 13:13 

7 Marek Rzeźnik Za 25.09.2019 13:13 

8 Marek Dominiak Za 25.09.2019 13:13 

9 Andrzej Kalisz Za 25.09.2019 13:13 

10 Małgorzata Pelczarska Za 25.09.2019 13:13 

11 Wiesława Roszczyk Za 25.09.2019 13:13 

12 Arkadiusz Komuda Za 25.09.2019 13:13 



13 Grzegorz Flejszman Za 25.09.2019 13:13 

14 Iwona Zagórska Za 25.09.2019 13:13 

15 Edyta Bartkowska Za 25.09.2019 13:13 

 
12. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego miejscowości Nowy Wilków, gmina Leoncin 
 
Głosowanie w sprawie: Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego miejscowości Nowy Wilków, gmina Leoncin 

Typ głosowania:  Data głosowania: 25.09.2019 13:15 

Informacja o kworum: 50% Miejsce: Świetlica wiejska Leoncin 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 15 

Zagłosowało: 15 Przeciw: 0 

Nieobecni: 15 Wstrzymało się: -15 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Ewa Gruszka Za 25.09.2019 13:15 

2 Bogdan Jaczyński Za 25.09.2019 13:15 

3 Dorota Stępniewska Za 25.09.2019 13:15 

4 Antoni Gruszka Za 25.09.2019 13:15 

5 Arkadiusz Kiełbasiński Za 25.09.2019 13:15 

6 Bogdan Mosakowski Za 25.09.2019 13:15 

7 Marek Rzeźnik Za 25.09.2019 13:15 

8 Marek Dominiak Za 25.09.2019 13:15 

9 Andrzej Kalisz Za 25.09.2019 13:15 

10 Małgorzata Pelczarska Za 25.09.2019 13:15 

11 Wiesława Roszczyk Za 25.09.2019 13:15 

12 Arkadiusz Komuda Za 25.09.2019 13:15 

13 Grzegorz Flejszman Za 25.09.2019 13:15 

14 Iwona Zagórska Za 25.09.2019 13:15 

15 Edyta Bartkowska Za 25.09.2019 13:15 

 
13. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości położonych w obrębie 



Leoncin. 
 
Głosowanie w sprawie: Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości 
położonych w obrębie Leoncin 

Typ głosowania:  Data głosowania: 25.09.2019 13:26 

Informacja o kworum: 50% Miejsce: Świetlica wiejska Leoncin 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 14 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 

Nieobecni: 15 Wstrzymało się: -14 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Ewa Gruszka Za 25.09.2019 13:26 

2 Bogdan Jaczyński Za 25.09.2019 13:27 

3 Dorota Stępniewska Za 25.09.2019 13:27 

4 Antoni Gruszka Za 25.09.2019 13:26 

5 Arkadiusz Kiełbasiński Za 25.09.2019 13:26 

6 Bogdan Mosakowski Za 25.09.2019 13:26 

7 Marek Rzeźnik Za 25.09.2019 13:26 

8 Marek Dominiak Za 25.09.2019 13:26 

9 Andrzej Kalisz Za 25.09.2019 13:26 

10 Małgorzata Pelczarska Nieobecny ------------ 

11 Wiesława Roszczyk Za 25.09.2019 13:26 

12 Arkadiusz Komuda Za 25.09.2019 13:26 

13 Grzegorz Flejszman Za 25.09.2019 13:26 

14 Iwona Zagórska Za 25.09.2019 13:26 

15 Edyta Bartkowska Za 25.09.2019 13:26 

 
14. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie nieruchomości w obrębie 
Leoncin. 
Głosowanie w sprawie: Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie nieruchomości w 
obrębie Leoncin 

Typ głosowania:  Data głosowania: 25.09.2019 13:28 

Informacja o kworum: 50% Miejsce: Świetlica wiejska Leoncin 



Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 14 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 

Nieobecni: 15 Wstrzymało się: -14 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Ewa Gruszka Za 25.09.2019 13:28 

2 Bogdan Jaczyński Za 25.09.2019 13:28 

3 Dorota Stępniewska Za 25.09.2019 13:28 

4 Antoni Gruszka Za 25.09.2019 13:28 

5 Arkadiusz Kiełbasiński Za 25.09.2019 13:28 

6 Bogdan Mosakowski Za 25.09.2019 13:28 

7 Marek Rzeźnik Za 25.09.2019 13:28 

8 Marek Dominiak Za 25.09.2019 13:28 

9 Andrzej Kalisz Za 25.09.2019 13:28 

10 Małgorzata Pelczarska Nieobecny ------------ 

11 Wiesława Roszczyk Za 25.09.2019 13:28 

12 Arkadiusz Komuda Za 25.09.2019 13:28 

13 Grzegorz Flejszman Za 25.09.2019 13:28 

14 Iwona Zagórska Za 25.09.2019 13:28 

15 Edyta Bartkowska Za 25.09.2019 13:28 

 

Przerwa 10 minut 
15. Uchwała w sprawie określenia wzoru wniosku o wypłatę dodatku energetycznego. 

Wójt Pan Adam Mirosław Krawczak poinformował że dodatek energetyczny jest to ustawowy 
obowiązek dla mieszkańców którzy mają dochody poniżej 670 zł na osobę najniższej krajowej i do tej 
pory było to na podstawie wniosków. Natomiast teraz zobligowani ustawowo jesteśmy wyznaczenie 
wzoru takiego wniosku i to jest tylko i wyłącznie to że pod uchwałą jest wzór wniosku o wypłatę 
dodatku energetycznego. 

 
Głosowanie w sprawie: Uchwała w sprawie określenia wzoru wniosku o wypłatę dodatku 
energetycznego 

Typ głosowania:  Data głosowania: 25.09.2019 13:37 

Informacja o kworum: 50% Miejsce: Świetlica wiejska Leoncin 



Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 14 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 

Nieobecni: 15 Wstrzymało się: -14 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Ewa Gruszka Za 25.09.2019 13:37 

2 Bogdan Jaczyński Za 25.09.2019 13:37 

3 Dorota Stępniewska Za 25.09.2019 13:37 

4 Antoni Gruszka Za 25.09.2019 13:38 

5 Arkadiusz Kiełbasiński Za 25.09.2019 13:38 

6 Bogdan Mosakowski Za 25.09.2019 13:37 

7 Marek Rzeźnik Za 25.09.2019 13:37 

8 Marek Dominiak Za 25.09.2019 13:37 

9 Andrzej Kalisz Za 25.09.2019 13:37 

10 Małgorzata Pelczarska Nieobecny ------------ 

11 Wiesława Roszczyk Za 25.09.2019 13:37 

12 Arkadiusz Komuda Za 25.09.2019 13:37 

13 Grzegorz Flejszman Za 25.09.2019 13:37 

14 Iwona Zagórska Za 25.09.2019 13:37 

15 Edyta Bartkowska Za 25.09.2019 13:37 

 Do punktu 16 

 
Informacja Radnej Powiatu o działaniach podejmowanych przez Radę Powiatu. 
Nieobecna Radna Powiatu Pani Elżbieta Kapałka 
Pan Wójt poinformował że pani radnej dzisiaj nie ma ale dzwoniła i mówiła że jeśli będzie 
państwa taka  zgoda żeby sprawozdanie przekazywała na ręce pana przewodniczącego to tak 
będzie ronić. 
 
Do punktu 17 
 
Interpelacje i zapytania. Brak 
 
Do punktu 18,19 
 
Wolne głosy i wnioski.  
Sprawy organizacyjne i bieżące. 



Radny Pan Marek Dominiak poinformował, że napisał wnioski i zaznaczył że koło hurtowni 
państwa Rutkowskich jest tam 90 na godzinę i jest tam bardzo dużo wypadków. Zaznaczył, że 
napisał wniosek do Pana Wójta żeby pomógł w tej sprawie i wyślę również go radnej 
powiatowej tak żeby zmniejszyć tą prędkość bo nie wyobrażam sobie żeby tam samochody 
jeździ 90 na godzinę ale tak niestety tam jest po tym ostatnim wypadku okazało się że nie ma 
tam żadnego ograniczenia. 
Pan Wójt wyjaśnił, że taki wniosek oczywiście prześlemy do starostwa bo to Zarząd Powiatu 
jest zarządcą tej drogi w związku z tym on od nas zostanie przesłany do Starostwa. 
Radna Pani Ewa Gruszka zapytała kiedy będzie ten nowy rozkład jazdy obowiązywał czy od 
października. 
Pan Wójt udzielił odpowiedzi, że tak od pierwszego października mam nadzieję bo jeszcze jest 
to przeliczamy i dziś czy jutro dostanę telefonicznie informację że jest już do podpisu u 
wojewody i wtedy go zawiesimy. 
Radny Pan Bogdan Mossakowski do pytał jakie koszty były przy zagubieniu lub popsuciu się 
takiego tableta.  
Pan Jarosław Mosakowski wyjaśnił że koszt takiego tabletu to 650 zł brutto 
Do punktu 20 

 
W związku z wyczerpaniem przyjętego porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy 

Pan Arkadiusz Kiełbasiński podziękował za uczestnictwo i o godz. 1342 zamknął obrady XIII-
zwyczajnej sesji Rady Gminy Leoncin. 

 
Protokółowała                                                                          Przewodniczący Rady Gminy  
 
Aneta Czpioła                                                                              Arkadiusz Kiełbasiński  

Ref. ds. samorządowych 

 
 
 
 
 


